
       

             
        

                
     

              
               

        
                 
             

             
               

           
              

            
             

               
          

               
                 

 
             

              

           
     

           

                 
         

                
    
              

           
         

               
             

             
               

Minutes from ELAC meeting on September 22, 2022 

Alex Aspron the BCL welcomes everyone to the meeting. Meeting started at 6.45pm because 
we were still waiting for our parents to arrive. 
Alex did a review of the minutes from our ELAC meeting in August and proceeded to approve 
minutes. Laura Hernandez second the approval. 
Laura Hernandez proceeded to give the monthly DELAC meeting report. They had their first 
meeting of the year. We are still looking for representatives for our DELAC group. Laura spoke 
about the importance of volunteer work and its benefits. 
Alex proceeded to invite Heidi Vega Amonetti to the board as the president of ELAC. She also 
went over ELAC bylaws, purpose, duty and responsibilities. All bylaws were reviewed for the 
audience. Alex also nominated some new officials and welcomed them to the Board. Dalilah 
Chabboch was voted to be our recording secretary. Yadira Vasquez was voted to be our DELAC 
representative substitute. The new members stood up and received greetings and applause. 
Our principal Martha Chacon gave us an overview report about what is happening at school. 
There were many announcements of events coming up in the month of September/October. 
This is attendance awareness month and Martha Chacon spoke about the importance of being 
on time and not missing school. She spoke about the upcoming Catalina Trip. She also spoke 
about the state testing and its importance regarding scores and reclassification. 
We had a speaker, Senora Lanus, our new teacher for the JAMS emergent program. Sra Lanus 
gave a full comprehensive report on how her classes run and how to become an A student in 
her class. 
Nancy Guitierrez gave a great presentation on mental health. Nancy did a powerpoint explaining 
how to process anxiety, fear, nervousness and combining with the pressure of school and social 
life, 
We had some announcements regarding movie night and future Jams field trips. 
The meeting was adjourned at 8.45pm 

Minutas de la reunión de ELAC del 22 de septiembre de 2022 

Alex Aspron nuestra BCL da la bienvenida a todos a la reunión. La reunión comenzó a las 6:45 
p. m. porque todavía estábamos esperando que llegaran nuestros padres. 
Alex revisó las actas de nuestra reunión de ELAC en agosto y procedió a aprobar las actas. 
Laura Hernández segundo la aprobación. 
Laura Hernández procedió a dar el informe mensual de la reunión DELAC. Tuvieron su primera 
reunión del año. Todavía estamos buscando representantes para nuestro grupo DELAC. Laura 
habló sobre la importancia del trabajo voluntario y sus beneficios. 
Alex procedió a invitar a Heidi Vega Amonetti a la junta como presidenta de ELAC. También 
repasó los estatutos, el propósito, el deber y las responsabilidades de ELAC. Todos los 
estatutos fueron revisados para la audiencia. Alex también nominó a algunos funcionarios 
nuevos y les dio la bienvenida a la Junta. Dalilah Chabboch fue votada para ser nuestra 



            
            
               
           

              
                 

               

            
                

       
            

             
      

            
       

secretaria de actas. Yadira Vásquez fue elegida para ser nuestra representante sustituta de 
DELAC. Los nuevos integrantes se pusieron de pie y recibieron saludos y aplausos. 
Nuestra directora Martha Chacón nos dio un informe general sobre lo que está pasando en la 
escuela. Hubo muchos anuncios de eventos próximos en el mes de septiembre/octubre. 
Este es el mes de concientización sobre la asistencia y Martha Chacón habló sobre la 
importancia de llegar a tiempo y no faltar a la escuela. Habló sobre el próximo viaje de Catalina. 
También habló sobre las pruebas estatales y su importancia con respecto a los puntajes y la 
reclasificación. 
Tuvimos una oradora, la señora Lanús, nuestra nueva maestra del programa emergente JAMS. 
La Sra Lanús dio un informe completo y completo sobre cómo se desarrollan sus clases y cómo 
convertirse en un estudiante sobresaliente en su clase. 
Nancy Gutiérrez hizo una gran presentación sobre salud mental. Nancy hizo un powerpoint 
explicando cómo procesar la ansiedad, el miedo, el nerviosismo y combinándolo con la presión 
de la escuela y la vida social, 
Tuvimos algunos anuncios sobre la noche de cine y futuras excursiones de Jams. 
Se levantó la sesión a las 20.45 horas. 


